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Spørgsmål nr. S 947 
§ 20-spørgsmål til skriftlig besvarelse 
 
Til:  

Dato: 23. april 2020 

Stillet af: Dennis Flydtkjær (DF)  

Er ministeren enig med den socialdemokratiske formand, da hun i 

pressemeddelelsen »Mette Frederiksen: Folk med store formueindkomster 

skal bidrage mere til fællesskabet« den 29. november 2018 argumenterede 

imod at hæve loftet for aktiesparekontoen ved at sige: »Det handler ikke 

om, at dygtige folk ikke må tjene penge, eller at der ikke må være forskelle. 

Men forskellene må ikke blive for store. Derfor handler vores forslag først 

og fremmest om at modvirke en udvikling, der underminerer vores tillid og 

samfundskontrakt«, og hvorfor foreslår regeringen nu at hæve loftet for 

aktiesparekontoen?  

(Spm. nr. S 947). 

Begrundelse 

Der henvises til pressemeddelelsen »Mette Frederiksen: Folk med store 

formueindkomster skal bidrage mere til fællesskabet« af 29. november 

2018 på Socialdemokratiets hjemmeside.  

 

Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Dennis.Flydtkjaer@ft.dk og 

til Lovsekretariatet på lov@ft.dk. 

 

På Folketingets formands vegne 

Lovsekretariatet 
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